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Onderwerp: 
 

Voortgang (herkeuringen) PGB 

Datum 26 augustus 2015 
Partij: Lokaal sterk 
  
Bijlage: 43 
Ingekomen brief griffie: 26 augustus 2015 
Antwoord college: 6 oktober 2015 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
In de landelijke media is de laatste tijd veelvuldig melding gemaakt van een niet geheel correcte gang van 
zaken bij PGB's. Zo is onder meer vanuit de VNG met verontrusting gereageerd op de eis van 
staatsecretaris van Rijn dat de herkeuringen voor 1 oktober 2015 uitgevoerd moeten zijn. Ook de Nationale 
Ombudsman heeft zeer recent forse kritiek geuit over het gehele verloop. 
Wat Lokaal sterk met name verontrust dat de overheid schijnbaar te weinig oog en aandacht heeft voor haar 
burgers. Immers een PGB is geen luxe voorziening maar een bijdrage vanuit ons allemaal die er toe 
bijdraagt dat eenieder deel kan nemen aan onze samenleving. 
 
Tot op heden hebben wij noch vanuit de gemeente Helmond noch vanuit Peel 6.1. iets mogen horen over 
deze ontwikkelingen anders dan dat wij in het ED lazen dat eerst begin september 2015 de 
verantwoordelijke wethouders bijeenkomen. 
 
Dit brengt Lokaal sterk tot de volgende vragen: 

1. Denkt Uw College in staat te zijn om te voldoen aan de eis van de staatssecretaris om voor 1 
oktober 2015 de herkeuringen in het kader van het toekennen van PGB's uit te kunnen voeren en 
over hoeveel dossiers spreken we hier? 

2. Zo ja, denkt Uw College een en ander uit te kunnen voeren binnen de bestaande formatie of zal er 
sprake zijn van inhuur van tijdelijke krachten en welke kosten zullen hiermede gemoeid zijn? 

3. Zo neen, wat zullen hiervan dan de directe gevolgen zijn voor de mensen van wie de dossiers niet 
tijdig behandeld zijn en hoe denkt Uw College die gevolgen op te vangen. Wanneer denkt Uw 
College dan wel dat de betreffende dossiers afgehandeld zijn? 

 
Uw reactie zien we met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens Lokaal sterk 
Harrie van Dijk 
Henk Bekkers 
Jack Hamacher 
Maarten Janssen 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Reeds veel eerder is voorzien dat een goede en zorgvuldige inhoudelijke herbeoordeling van alle  
cliënten met een bestaande AWBZ/jeugdzorg-indicatie alleen gefaseerd kan plaatsvinden. Het is 
onrealistisch om dit voor 1 oktober in de volle omvang te kunnen realiseren. Wij verwijzen u naar de 
mail van 2 september jl. aan de commissie Maatschappij en de uitvoerige brief  vanuit Peel 6.1.die 
op 15 september hierover aan alle raadsleden is verzonden. 

2. Voor 2015 is voor de herbeoordelingen al een reservering in de begroting van Peel 6.1. opgenomen, 
in de volgende jaren past de herbeoordeling Wmo binnen de geraamde formatie. De herbeoordeling 
van jeugd is naar verwachting omvangrijker, maar dat kan pas vastgesteld worden op het moment 
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dat alle relevante informatie bij ons bekend is. Op dat moment kan pas een goede inschatting 
worden gemaakt van de omvang en kosten van de noodzakelijke extra capaciteit. 

3. Wij verwijzen naar de brief die vanuit Peel 6.1. op 15 september is toegezonden. Cliënten 
ondervinden hiervan geen nadeel, zij behouden hun zorg c.q. pgb, in ieder geval tot het moment dat 
een inhoudelijke herbeoordeling heeft plaatsgevonden en administratief (door de SVB) verwerkt is. 

Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


